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Goedkeuring agenda en verslag: goedgekeurd 

Vooruitzichten: 

- 28 juni: Kortenberg on stage 

Er zal een pendeldienst voorzien worden tussen de parking van D’ Ieteren en het Dr. 

V. De Wals plein.  

- 100 jaar markt 11 juli  

- Bedanking besturen 25 augustus – uitnodiging werd reeds verzonden.  

Inschrijven via de uitnodiging. Per vereniging kunnen er 6 bestuursleden deelnemen.  

- Toneelvoorstelling georganiseerd door de Welzijnsraad i.s.m. de seniorenadviesraad 

op 2 oktober in GC Colomba. Na de theatervoorstelling wordt er een standenmarkt 

georganiseerd.  

- 12 – 15  september: azaleaverkoop t.v.v. Kom Op Tegen Kanker 

- Voorstelling nieuwe centrumleider LDC. 

Het LDC is op zoek naar geïnteresseerden die wensen te zetelen in de centrumraad.  

 

Terugblik: 

- Seniorenlentefeest – goede editie; geen opmerkingen 

- 100 jaar markt – omwille van het zeer slechte weer weinig opkomst.  

- Verkiezingen juni 2024: 

o In bepaalde loketten waren er problemen met voorzitters die onvoldoende 

waren opgeleid waardoor er soms zeer lange wachttijden ontstonden. 

Sommige computers werkten niet goed.  

o Op sommige locaties waren er stoelen voorzien voor senioren, maar 

onvoldoende.  

o De ondersteuning van de begeleiders was zeer goed.  

Via de mindermobiele centrale werden verschillende mensen vervoerd naar het 

stemlokaal.  

Gemeenteraadsverkiezingen oktober 2024   

De voorzitter roept op dat elke vereniging zijn achterban warm maakt om wel te gaan 

stemmen aangezien er nu geen verplichting meer is om te stemmen. Vanuit de SAR zal er 

ook gevraagd worden aan de dienst communicatie om via het infoblad van de gemeente  een 

oproep  te doen aan senioren om te gaan stemmen.  

Zijn er aangepaste stemlokalen voorzien waarin de computer op rolstoelhoogte staat?  



Suggestie: vergrootlas voorzien in de stemhokken. Pendelbussen ( gratis) van De Lijn. ( Cfr. 

gemeente Bierbeek) 

 

Visie SAR over inleggen busvervoer voor de rusthuizen tijdens seniorenfeesten 

Het is belangrijk voor de SAR dat ook mensen uit WZC kunnen blijven deelnemen aan de 

feesten. De SAR adviseert dat de gemeente blijft voorzien in organisatie van busvervoer.  Er 

wordt gevraagd om in gesprek te gaan met de rusthuizen om te bekijken op welke manier er 

financieel kan tussengekomen worden.  

 

Nieuws uit de Vlaamse ouderenraad 

Digibanken: subsidies worden verlengd tot midden 2026. 

Er is een bevraging geweest bij bewoners in alle rusthuizen. De bevragingen zijn achter de 

rug maar de resultaten zijn nog niet beschikbaar.  

 

Nieuws uit het Welzijnshuis 

Activiteit voor mantelzorgers i.s.m. Samana op 28/6/2024. 

 

Nieuwe data voor bijeenkomst SAR: 

- 20 september  

- 6 december 

- 10 december: bedanketentje adviesraad 

             

Varia en rondvraag 

- In het verleden werd er door de seniorenverenigingen  een toneelstuk georganiseerd met 

ondersteuning van de de SAR. De voorzitter stelt voor om opnieuw een nieuw initiatief te 

organiseren ( muziekoptreden met big band op een zaterdagnamiddag) in 2025 en vraagt om 

dit voorstel te bespreken in de eigen vereniging.   

- veel senioren ondervinden moeilijkheden in de banken omwille van openingstijden en 

digitalisering. Vanuit de SAR komt het initiatief om de verschillende banken uit Kortenberg 

uit te nodigen in een seniorenadviesraad om dit eens te bespreken.  

- De verkiezingsborden aan het Berkenhof en op het Dr. D. Walsplein zorgen voor grote 

belemmeringen qua zichtbaarheid in het verkeer. Te bekijken of deze kunnen verplaatst 

worden.  

 

 


